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Markku Weckman och 31 andra ledamöter har lämnat in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning:

”Åtgärder bör vidtas för en effektivering av byggandet i trä när det gäller allt offentligt byggande i 
Vanda.

MOTIVERINGAR

Inför bostadsmässan i Kivistö uppfördes ett flervåningshus i trä som förutom av mässbesökare också 
uppmärksammades positivt på ett riksomfattande plan.

En logisk fortsättning på träbyggandet vore att ersätta skolan Hämeenkylän koulu som fått en 
rivningsdom på grund av fukt- och mögelskador av en byggnad i trä.

Enligt preliminära beräkningar uppskattas priset för en skola som uppförs enligt traditionellt mönster
ligga på omkring 21 miljoner euro. Utöver detta beräknas kostnaderna för temporära ersättande 
evakueringslokaler uppgå till flera miljoner.

Kostnaderna för en skolbyggnad i trä beräknas uppgå till ca tio miljoner euro, dvs. omkring 50 % 
billigare. En skola tillverkad av huvudsakligen inhemskt trä skulle bli färdig i ungefär samma tidtabell
som det skulle ta att uppföra evakueringslokaler.

Som exempel kan nämnas att Pudasjärvi stad har fattat ett enhälligt principbeslut om att gynna trä i 
allt offentligt byggande. I Pudasjärvi pågår som bäst byggandet av ett skolcampus i timmer som 
kommer att vara världens största timmerskola när det blir färdigt.

Motsvarande exempel finns i Voralberg i Österrike som är världskänt för sitt träbyggande, där man i 
första hand bygger i trä alltid när det är möjligt."

Stadsfullmäktige 23.5.2016 § 15

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för 

beredning.


